
                                                                                                 Krobia, dnia 5 września 2014 r. 

 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XLIX/2014 
  
                  z   XLIX sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  21 sierpnia 2014 r. w ZSOiZ w Krobi     

=========================================================  
                   godzina rozpoczęcia :    16.30 

                    godzina zakończenia :    18.30  

                   Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 radnych.   
                    

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   

     2.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   3.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy. 

                   4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    

                    Porządek obrad sesji :   

      

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z  XLVIII sesji.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. 

 

7.    

8. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                              

w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :                                                                                                  
 

a)   przyjęcia   Gminnej   Strategii  Rozwiązywania Problemów Społecznych                   

na lata 2014-2020, 

b)    przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów,   

c)    przejęcia przez Gminę Krobia zadania zarządzania publicznymi drogami 

powiatowymi kat. V i VI na terenie Gminy Krobia w zakresie zimowego 

utrzymania tych dróg,  

d)   wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej                                 

w Pudliszkach,  

e)    zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych, 

f)    zmiany uchwały Nr XXVII/217/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                   

26 października 2012 r. w sprawie podziału gminy Krobia na jednomandatowe 

okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów, 

g)    zmiany uchwały Nr XXX/245/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 

2012 r. w sprawie podziału Gminy  Krobia na stałe obwody głosowania, 

h)     udzielenia pomocy finansowej Gminie Piaski,  
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        i)   zmiany Uchwały Nr XLII/337/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                       

27 grudnia  2013 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krobia  na lata 2014 - 2025,  

        j)    zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2014. 

      9.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

     10.  Wolne głosy i wnioski. 

     11.  Zakończenie. 

                                                                                          

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości.   

Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec czego 

sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   
       

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.       
      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
       

      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji.          
      Protokół z XLVIII sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
         

      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

      Burmistrz : wpłynęła odpowiedź WZDW dot. zamontowania barierki przy szkole                          

w Ciołkowie oraz Starostwa Powiatowego dot. realizacji zadań na drogach powiatowych. 

Przekazano do Starostwa Powiatowego interpelację zgłoszoną przez radnego I. Jóźwiaka. 

      I. Jóźwiak : proszę o skierowanie mojej interpelacji do Policji.   
 

      Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.  
      E. Dopierała : 1. Mieszkańcy skarżą się o zbyt późne włączanie lamp ulicznych, chodzi 

szczególnie o ul. Mickiewicza i przyległe, Powst. Wlkp. i czy nie można by przesunąć czasu 

ich włączania na godzinę wcześniejszą. Ponadto park w ostatnim okresie jest ciemny, czy to 

awaria, czy wyłączenia w ramach oszczędności?  

      2. Zaopatrujący się w sklepie na osiedlu  za ul. Grunwaldzką mieszkańcy zgłaszają problem 

związany ze sprzedażą napojów alkoholowych osobom, które nie powinny go otrzymywać. 

Od dłuższego czasu alkohol spożywany jest tuż przy sklepie, z boku gdzie stoi ławka                        

a później pijani okupują teren wejścia do sklepu. Czy GKRPA mogłaby przeprowadzić 

kontrole przestrzegania warunków sprzedaży napojów alkoholowych w tym sklepie, aby 

kupujący mogliby czuć się bezpiecznie?  

     3. Podczas Dni Krobi dokonane będzie odsłonięcie tablicy pamiątkowej na „Wyspie 

Kasztelańskiej”, jakie wydarzenie, osoby będziemy upamiętniać? 

      M. Duda : 1. Sprawa związana jest bezpośrednio z tematem teraz poruszanym,                                

a mianowicie odsłonięciem tablicy przy Kasztelanii przedstawiającej jej historię, jej dzieje. 

Czytając tą tablicę uważam, że warto byłoby sięgnąć do pomysłu przebadania tej wyspy. 

Chodzi przede wszystkim o badania archeologiczne, ponieważ tak się składa, że jestem 

historykiem i konsultowałem ten temat z dyrektorem Muzeum Regionalnego w Gostyniu 

Robertem Czubem, który określił że nie ma wyników takich badań. Nie myślę tutaj                            

o  kompletnym kopaniu terenu wyspy lecz o wykonaniu badania georadarem. Jest  to 
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urządzenie, które może wskazać co się znajduje pod ziemia i wtedy pozwoli to zadecydować 

jakie podjąć dalsze działania. W trakcie projektowania środków w budżecie 

przyszłorocznym  można by zapisać wydatek związany z takimi badaniami.  

     2.   Sprawa związana jest z potrzebami, które też powinny znaleźć się w budżecie na rok 

następny, czyli zabezpieczenia pożarowego w gminie. Miałem okazję rozmawiać                             

z przedstawicielami Zarządu Miejsko Gminnego  OSP w kwestii zakupu nowego 

samochodu transportowego. Miały miejsce w ostatnim czasie dwa większe pożary, gdzie 

obecnie funkcjonujący samochód Jelcz nie spełniał oczekiwań ponieważ w czasie akcji 

dochodziło do wycieku. W roku następnym Komenda Gówna Straży Pożarnej ogłaszać 

będzie kolejny konkurs dotacyjny i możliwe będzie zakupienie nowego pojazdu, którego 

koszt wyniósłby 800 tys. zł, z czego 80 % stanowi dofinansowanie i prosiłbym                                  

o rozpatrzenie tego podczas projektowania przyszłorocznego budżetu.    

      3. Na poprzedniej sesji dyskutowano na temat dalszego etapu budowy ścieżki przy                          

ul. Kobylińskiej, środki na to zadanie do Powiatu zostały przekazane czy wiadomo jakie są 

dalsze działania w tym temacie?          

      I. Jóźwiak : czy byłaby możliwość rozpatrzenia utworzenia między gminami grupy 

zakupowej dotyczącej na przykład zakupu prądu elektrycznego, czy dokonywano takich 

wyliczeń, proszę o taką informację? 
       

      Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym.  

      26.06. Uczestniczyłem w uroczystości pożegnania gimnazjalistów ZSPiG w Krobi. 

      27.06. Wiceprzewodniczący rady Andrzej Miałkowiki uczestniczył w uroczystości 

zakończenia roku szkolnego ZSPiG w Krobi.  

      29.06. Wiceprzewodniczący rady Andrzej Miałkowiki uczestniczył w uroczystości 

jubileuszowej OSP Stara Krobia. 

      1.07. Przekazano drogą elektroniczną uchwały do Regionalnej Izby Obrachunkowej do 

publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego.  

      2.07. Skorzystałem z zaproszenia PZERiI w Krobi na spotkanie w Stanicy Myśliwskiej                   

w Karcu. 

      Obradowała Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy. Tematem obrad była sprawa płatnej 

strefy parkowania w Krobi oraz inwestycje drogowe. 

      4.07. Skorzystałem z zaproszenia na Regionalną Wystawę Bydła w Pudliszkach. 

      14.07. Kontaktowałem się z p. Karolem Zawieja z Firmy Aida, Agencja Reklamowa                         

z Miejskiej Górki ws. przygotowania podziękowania dla radnych za kadencję. 

      13.07. Podpisałem protokół z XLVIII z sesji. 

      14.07. Sporządzony został porządek obrad na kolejną sesję.  

      19.08. Odbyło się posiedzenia komisji wspólnych celem omówienia projektów uchwał oraz 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych celem wydania opinii do projektów uchwał. 

      21.08. Odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu oraz Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy 

celem zaopiniowani.  
             

      Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  

E. Dopierała : jak wypadła analiza miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego? 

Burmistrz : po dokonaniu szczegółowej weryfikacji zostanie przedstawiona Państwu radnym 

jako materiał wyjściowy i zostanie też na najbliższej sesji to przedstawione do oceny.   
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Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

a) przyjęcia   Gminnej   Strategii  Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 

2014-2020.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy K. Szablewska. 

Strategię przedstawiła Kierownik MGOPS Anna Krzyżostaniak.   

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała :  komisja pracowała 

nad projektem uchwały na posiedzeniu w dniu 19.08.br. Strategia powstała jako dokument 

uspołeczniony, w wyniku prac i konsultacji różnych środowisk społecznych oraz analizy 

danych źródłowych Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, ankiet skierowanych 

do mieszkańców i warsztatów partycypacyjnych, co przyczyniło się do identyfikacji 

programów społecznych występujących w naszej gminie. Dokument stanowi podstawę do 

wieloletniej realizacji celów i działań, które w znaczny sposób wpłyną na rozwiązanie wielu 

problemów społecznych, poprawią warunki życia mieszkańców, szczególnie tych 

zagrożonych marginalizacją i wykluczeniem społecznym, będą również służyć integracji 

społecznej. Skuteczność wyznaczonych działań pomocowych będzie jednak zależało od 

aktywnej i skoordynowanej współpracy wszystkich partnerów społecznych wymienionych 

w dokumencie, również od posiadanych i pozyskanych z zewnątrz środków finansowych. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych uważa, iż strategia określa główne kierunki działania 

Gminy Krobia na rzecz zaspokajania potrzeb jej mieszkańców, które pozwolą na 

racjonalizację lokalnej polityki społecznej. Wobec powyższego komisja rekomenduje 

Radzie Miejskiej przyjęcie przedstawionego dokumentu.             

Uchwałę Nr XLIX/390/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 sierpnia 2014 r. w sprawie 

przyjęcia   Gminnej   Strategii  Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014-2020; 

przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 

Burmistrz : bardzo się cieszę, że strategia została przyjęta jednogłośnie. To jest pewien finał 

trwających od wielu miesięcy prac nad strategią, w której stworzenie zaangażowanych było 

wiele osób, pracowników instytucji samorządowych oraz działających na terenie oraz poza 

terenem gminy, ale również osób formalnie nie działających w różnych organizacjach, ale 

mogących  wnieść również swój głos do tych prac. Chciałbym tym wszystkim osobom za to 

podziękować zaczynając od osób, które dały nam możliwość i wsparcie merytoryczne w 

zakresie samej konstrukcji strategii i przyjeżdżały do nas z Regionalnego Ośrodka Polityki 

Społecznej w Poznaniu wspierając prace nad jej przygotowaniem i stworzyły model jej 

opracowania.  Chciałem pogratulować umiejętności i kompetencji merytorycznej, 

zaangażowania, cierpliwości, która Panie nam okazały i jestem bardzo mocno zadowolony                

i usatysfakcjonowany ze współpracy. Jest to na pewno instytucja, która nie tylko 

rozdysponowuje środkami finansowymi, tylko realizuje swoje zadania i przedsięwzięcia 

oraz jest podmiotem wspierającym jednostki samorządu te podstawowe, Ośrodki Pomocy 

Społecznej, które są najbliżej osób potrzebujących.  

Kierownik MGOPS i Burmistrz wręczyli listy gratulacyjne osobom współpracującym                      

w opracowaniu strategii.  

Magdalena Szlachciak ROPS : dziękuję w imieniu całego zespołu naszego ośrodka za 

zaproszenie i chcę pogratulować zaangażowania w opracowaniu strategii w oparciu                        

o zasoby partycypacji społecznej. W pracach nad opracowaniem tego dokumentu brał udział 

bardzo  szeroki zespół specjalistów tej gminy, tak naprawdę ale także wysłuchano głosu 

mieszkańców, co było bardzo istotne w budowaniu takich właśnie strategii, które 
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skierowane są przede wszystkim do mieszkańców, ponieważ samorząd lokalny to 

mieszkańcy Gminy. Mają Państwo duże szanse na zrealizowanie tej strategii. Jeśli chodzi                 

o działania społeczne  to środków będzie sporo i walczymy aby środki dla Gmin były 

nadane, aby Państwo nie musieli kontrolować a realizować działania z zakresie aktywnej 

integracji i usług społecznych, które są bardzo potrzebne.        
 

Salę obrad opuściła radna R. Szulc. 

b) przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy K. Szablewska.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała :  komisja opiniuje 

pozytywnie przedłożone wnioski o przyznanie stypendiów w kwocie 300 zł dla każdego, 

stwierdzając, że kryteria określone w regulaminie średnia ocen 5,3 oraz wzorowe 

zachowanie spełniło 46 uczniów. 

Uchwałę Nr XLIX/391/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 sierpnia 2014 r.                              

w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów przejęto jednomyślnie, 

głosowało14 radnych. 
 

c) przejęcia przez Gminę Krobia zadania zarządzania publicznymi drogami 

powiatowymi kat. V i VI na terenie Gminy Krobia w zakresie zimowego utrzymania 

tych dróg.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP A. Olejnik.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała                        

w dniu dzisiejszym i pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały.  

A. Miałkowski : na posiedzeniu komisji prosiłem o podanie długości dróg i wg uzyskanej 

informacji wynoszą one, w kategorii V jest 59,6 km, a w kategorii VI 13,5 km.  

Uchwałę Nr XLIX/392/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 sierpnia 2014 r. w sprawie  

przejęcia przez Gminę Krobia zadania zarządzania publicznymi drogami powiatowymi                      

kat. V i VI na terenie Gminy Krobia w zakresie zimowego utrzymania tych dróg; przyjęto 

jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

d) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej                                 

w Pudliszkach. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP A. Olejnik.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała                        

w dniu dzisiejszym i pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały.  

Uchwałę Nr XLIX/393/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 sierpnia 2014 r. w sprawie  

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej położonej w Pudliszkach; 

przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

e) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił naczelnik WIGP A. Olejnik. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała                        

w dniu dzisiejszym i pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały.  

Uchwałę Nr XLIX/394/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 sierpnia 2014 r. w sprawie  

zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
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f) zmiany uchwały Nr XXVII/217/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                   

26 października 2012 r. w sprawie podziału gminy Krobia na jednomandatowe okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS M. Moskwa-Loman.  

E. Dopierała : czy w uzasadnieniu nie powinno być zapisane, że uzupełniono także                     

o ul. Latową i Ogród Ludowy, które w poprzednim wykazie nie były ujęte.  

Burmistrz : jak najbardziej można te ulice dopisać w uzasadnieniu.  

Uchwałę Nr XLIX/395/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 sierpnia 2014 r. w sprawie  

zmiany uchwały Nr XXVII/217/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                   

26 października 2012 r. w sprawie podziału gminy Krobia na jednomandatowe okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

g) zmiany uchwały Nr XXX/245/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2012 

r. w sprawie podziału Gminy  Krobia na stałe obwody głosowania. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS M. Moskwa-Loman. 

L. Bem : czy prawidłowy jest zapis Pl. – plac z dużej litery, ponieważ ulice zapisujemy                    

z małej jako ul.  

Radca prawny : odwołujemy się do Ogólnopolskiej Bazy Ewidencji Ludności, a tam zapisy 

prowadzone są na podstawie uchwał, którymi nadajemy nazwę ulicom, placom. Tak jak 

zostało to zapisane w uchwale określana, zredagowana jest dana nazwa.   

Uchwałę Nr XLIX/396/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 sierpnia 2014 r. w sprawie  

zmiany uchwały Nr XXX/245/2012 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2012 r.                      

w sprawie podziału Gminy  Krobia na stałe obwody głosowania; przyjęto jednomyślnie,  

głosowało 14 radnych. 
 

h) udzielenia pomocy finansowej Gminie Piaski. 

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS M. Moskwa-Loman.  

E. Dopierała : błędnie zapisano w uzasadnieniu określenie : Minister Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego.   

Uchwałę Nr XLIX/397/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 sierpnia 2014 r. w sprawie  

udzielenia pomocy finansowej Gminie Piaski; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 

radnych. 
 

i) zmiany Uchwały Nr XLII/337/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia                    

2013 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia                   

na lata 2014 – 2025.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Uchwałę Nr XLIX/398/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 sierpnia 2014 r.                            

w sprawie zmiany Uchwały Nr XLII/337/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia                    

2013 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 

2014 – 2025; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
 

j) zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2014.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu dzisiejszym                           

i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie. 
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w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2014; przyjęto jednomyślnie,  

głosowało 14 radnych. 
 

Ad. 9 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : odpowiadając na interpelację radnej E. Dopierała odnośnie kwestii zapalania 

lamp ulicznych, to oparte to jest na systemie zmierzchowym i zależności od dnia kiedy 

ściemnia się pomiar ten jest w ten sposób regulowany. 

Zgłoszę Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowym kwestię przeprowadzenia 

kontroli punktu sprzedaży napojów alkoholowych.  

Odpowiadając na interpelację radnego M. Duda, to odsłonięcie tablicy na „Wyspie 

kasztelańskiej” zostało wprowadzone do obchodów Dni Krobi zamontowanej bezpośrednio 

przy wejściu na wyspę. Tablica ta poświęcona jest miejscu i informacji dotyczącej jej 

historii. W ten sposób pragniemy przybliżyć to miejsce mieszkańcom i osobom tu 

przyjeżdżającym. Pomysł na zlecenie przebadania gruntów istotnych miejscach Krobi, nie 

tylko tej wyspy byłby ciekawym, wartym rozważenia tematem. Należałoby określić koszty 

ich wykonania i powrócić do tego pomysłu. 

Odnośnie zabezpieczenia pożarowego to, kwestia zakupu samochodu na potrzeby jednostek 

OSP działającym w Krajowym Systemie Ratownictwa to zapotrzebowanie wskazywane jest 

przez strażaków od dawna. Obecnie jesteśmy na etapie badania możliwości składania tego 

typu wniosku do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i zostanie rozważony 

zakup takiego pojazdu dla jednostki. 

Kontynuacja budowy ścieżki rowerowej przy ul. Kobylińskiej, to po podjęciu uchwały 

podpisano porozumienie o współfinansowaniu tego zadnia, deklaracja finansowania 50/50 

przez Powiat Gostyński została podtrzymana i mam nadzieję, że odcinek ten zgodnie                       

z ustaleniami zostanie w tym roku zrealizowany.     

Odpowiadając na interpelację radnego I. Jóźwiaka : Gmina Krobia zakupuje energię 

elektryczną wspólnie z wielkopolskimi samorządami i obecnie po raz trzeci. Obecnie 

jesteśmy na etapie finalizowania umowy w gostyńskiej grupie zakupowej. Dostawcą energii 

będzie PGE Obrót S.A.     
 

Ad. 10  Wolne głosy i wnioski. 

Nie zgłoszono. 
 

Ad. 11 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XLIX sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
     
   Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska   


